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  Proces  verbal  al Comisiei de validare a candidaturilor 

    Încheiat  astăzi 12.10.2011 

 

 Comisia de validare a candidaturilor s-a întrunit la ora 11
00

. Întrucât 

doamna  Costin Adela Cătălina – Centrul de Mediere Buzău nu a putut ajunge 

pînă la ora 11, a fost deacord telefonic şă fie înlocuită de doamna Pristavu Elvira 

până la momentul când va ajunge la lucrările şedinţei. Comunicarea a fost făcută 

de doamna Arhire Nicoleta Daniela Asociaţia Centrul Regional al Mediatoruilor 

Autorizaţi din Moldova.  

 Se propune de domnul Horaţiu Petria ca preşedinte al comisiei să fie 

aleasă doamna Hugel Anda-Asociaţia Centrul Avocaţilor Mediatori. 

 Se supune la vot. Se aprobă cu 6 voturi pentru 1 vot impotrivă al doamnei 

Pristavu  Elvira. Motivare vot împotrivă, arată că doreşte să nu motiveze votul 

împotrivă. 

 Doamna Pristavu Elvira a formulat o cerere către Serviciul juridic 

înregistrată în registul CM la nr. 5358/12.10.2011. A ajuns doamna Costin 

Adela Cătălina la Comisia de validare a candidaturilor la ora 11
39

. 

 Pe bază de tabel Anexa 3 care conţine 4 file au fost predate dosarele  de 

candidatură  a membrilor CM de către domnul Matache Liviu , Costache 

Roxana, Raluca Anton doamnei presedinte a comisiei Hugel Anda, domnului 

Mocanu Iulian şi doamnei Vlaicu Rodica. 

 Dosarele vor fi analizate de membrii comisiei în ordinea înscrierii lor la 

CM şi conform situaţiei înscrierilor candidaţilor la alegerea membrilor CM 

2011. 

1) A fost analizat dosarul domnului Mitroi Mugur Bogdan. A fost validat în 

unanimitate.  

2) A fost analizat dosarul domnului Bădulescu Dorin Valeriu. A fost validat 

în unanimitate.  
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3) A fost analizat dosarul domnului Stănescu Nicolae Bogdan Codruţ. A fost 

validat în unanimitate. 

4) A fost analizat dosarul domnului Antohe Gheorghe Gabriel. A fost validat 

în unanimitate. 

5) A fost analizat dosarul domnului Pădean Marin. A fost validat în 

unanimitate. 

S-a răspuns solicitării formulată de doamna Pristavu Elvira înregistrată la 

CM sub nr. 5358/12.10.2011 răspuns înregistrat în registrul de intrare-ieşire 

sub nr. 5274/12.10.2011. 

6) A fost analizat dosarul domnului Dedu Ion. A fost validat în unanimitate. 

7) A fost analizat dosarul domnului Şuştac Zeno Gabriel. A fost validat în 

unanimitate. 

8) A fost analizat dosarul domnului Coste Ştefan. A fost validat în 

unanimitate. 

9) A fost analizat dosarul  doamnei Mocanu Angelica Elisabeta. A fost 

validat în unanimitate. 

La solicitarea Comisiei de validare a fost sunată doamna Mocanu Angelica 

Elisabeta pentru a comunica dacă a plătit taxele şi totodată să facă dovada 

plăţii. 

10) A fost analizat dosarul doamnei Alexandru Marina Ioana. A fost 

validat în unanimitate. 

11) A fost analizat dosarul doamnei Gocan Andreea Rada. A fost 

validat în unanimitate. 

12) A fost analizat dosarul domnului  Vieru Daniel. A fost validat în 

unanimitate. 

13) A fost analizat dosarul doamnei Ichim Gabriela. A fost validat cu 6 

voturi pentru, 1 vot împotrivă  Ignat Claudiu. 

14) A fost analizat dosarul doamnei Fiscuci  Irina Carmen. A fost 

validat în unanimitate. 

15) A fost analizat dosarul doamnei Mihuţ Gbriela Gyongy. A fost 

validat în unanimitate. 

16) A fost analizat dosarul doamnei Sârbu Manuela. A fost validat în 

unanimitate. 
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17) A fost analizat dosarul doamnei Anca Ciucă. A fost validat în 

unanimitate. 

18) A fost analizat dosarul domnului Ghervase Mihai-Iulian. A fost 

validat în unanimitate.  

19) A fost analizat dosarul domnului Asofronie Constantin. A fost 

validat cu 6 voturi pentru si 1 abţinere Claudiu Ignat. 

20) A fost analizat dosarul domnului Morar Adrian. A fost validat în 

unanimitate. 

Comisia de validare a candidaturilor  a solicitat Secretariatului tehnic 

informaţii şi date cu privire la plata taxelor de către Ghervase Mihai 

Iulian, plata taxelor pe 2010, Mocanu Angelica Elisabeta- plată taxa, 

Bustea Elena plată taxă, precum şi informaţii cu privire la perioada de 

suspendare a domnului candidat Asofronie Constantin. La cererea 

comisiei s-a solicitat dosarul de autorizare al candidatului Asofronie 

Constantin, fiind pus la dispoziţia acesteia. Membrii Comisiei de validare 

au studiat dosarul şi s-au obligat să păstreze confidenţialitate informaţiilor 

din dosar. 

21) A fost analizat dosarul doamnei Enescu Gabriela Liliana .A fost 

validat în unanimitate. 

22) A fost analizat dosarul doamnei  Ioana Adina Marin. A fost validat 

în unanimitate. 

23) A fost analizat dosarul doamnei Zainia Mariana. A fost validat în 

unanimitate. 

24) A fost analizat dosarul doamnei Kibedi Katalin Barbara. A fost 

validat în unanimitate. 

25) A fost analizat dosarul doamnei Bustea Elena. A fost validat în 

unanimitate. 

În luarea deciziei, membrii comisiei de validare au apreciat că art. 5alin 2 din 

ROF ( aşa cum a fost modificat prin Hotărârea nr. 2247/22.07.2011) urmăreşte 

ca membrii Consiliului de mediere să fie personae cu o pregătire suplimentară 

formării iniţiale, realizând o pregătire profesională continuă. 

În acest sens dispoziţiile respectivului articol au fost corroborate cu art. 1 şi 2 

din Hotărârea nr. 757/23.07.2010, care defineşte noţiunea de formare 

profesională continuă. 
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Astfel s-a observat că în accepţiunea Consiliului de mediere, formarea 

profesională continuă poate fi realizată atât prin participarea la cursuri cât şi prin 

participarea la: 

- conferinţe, seminarii, mese rotunde ( art.2 alin. 2 lit.a din Hotărârea 

757/23.07.2010)  

-  prezentări, referate susţinute în conferinţe, seminarii mese rotunde pe 

tema medierii(art.2, ali. 2lit.b din Hotărârea 757/32.07.2010) 

În considerarea celor de mai sus comisia a apreciat în majoritate că pentru 

validarea candidaturilor se va avea în vedere raportat la numărul de ore ce 

reprezintă ″ cunoştinţe teoretice suplimentare formării iniţiale″ atât cursurile cât 

şi participările la conferinţe, seminarii, mese rotunde, şcoli de vară. 

Comisia de validare a candidaturilor ( nume, prenume preşedinte, membri 

si membrii supleanţi –urmeaza semnaturile). 

 

La ora 20
45

 au fost predate dosarele de către preşedinte, directorului 

executiv. 

Secretar comisie  Ionescu Anca Dorina. 


